
BR. 0002.43.2014 
Protokół  Nr XLIII/14 

z 43 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 marca 2014r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2013 r. poz. 594 
z późn. zm.) 43 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Witold 
Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Stanisław Dobrowolski, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 43 sesji 
Rady Miejskiej w Sobótce.  
Burmistrz Stanisław Dobrowolski w imieniu własnym oraz całej Rady Miejskiej wręczył 
listy gratulacyjne dla Pana Mateusza Demczyszaka oraz Pana Bartosza Huzarskiego za 
osiągnięcia sportowe w 2013 roku. Z uwagi na nieobecność Pana Bartosza Huzarskiego 
nagrodę w jego imieniu odebrał brat Łukasz Huzarski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek zwrócił się do Radnych o wycofanie  
z porządku obrad pkt. 25 dotyczącego uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany mpzp gmina Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi Mirosławice (dz. nr 30/10 
i cz. 30/9). Zaznaczył, że pojawiły się nowe informacje w sprawie tej uchwały, które trzeba 
zweryfikować. Zaproponował, aby w miejsce tego punktu wprowadzić uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w 
Strzegomianach (dz. 555). Wyjaśnił, że uchwała ta uzyskała pozytywna opinię na ostatnim 
spotkaniu radnych w sprawie mpzp.  
 

Zarządzono głosowanie nad wykreśleniem z porządku obrad pkt. 25 dotyczącego 
przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gmina Sobótka dla terenu położonego w obrębie 
wsi Mirosławice. 

Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Zarządzono głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w 
Strzegomianach  

Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Następnie przedstawił porządek obrad, który po wprowadzonych zmianach przedstawiał się 
następująco: 

1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 28 lutego 2014r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 17 lutego do  

14 marca 2014r. 
4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2014-2020. 
5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2014r. 



6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sobótka 
środków stanowiących fundusz sołecki. 

7. Uchwała w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów głosowania gminy 
Sobótka do stanu faktycznego. 

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy skweru (Stanisława Dunajewskiego). 
9. Uchwała w sprawie nadania nazwy skweru (Wacława Żebrowskiego). 
10. Uchwała w sprawie określenia gminnego programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie MiG Sobótka. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie na okres 10 lat 

nieruchomości wraz z wyposażeniem AKTYWNI – Stowarzyszeniu Wsparcia  
i Rozwoju Regionu. 

12. Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Sobótka. 

13. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka. 
14. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 

położonego w obrębie wsi Księginice Małe (cz. dz. nr 97/1). 
15. Uchwała w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  

w obrębie Strzeblów, obejmującego działkę nr 15 AM 11. 
16. Uchwała w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  

w rejonie Plac Wolności oraz ulic Wrocławskiej i Chopina. 
17. Uchwała w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  

w rejonie ulicy Warszawskiej. 
18. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 

położonego w obrębie wsi Strzegomiany obejmującego działkę nr 158. 
19. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 

położonego w obrębie wsi Mirosławice (szkoła). 
20. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 

położonego w obrębie wsi Księginice Małe, w Przemiłowie. 
21. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego  

w obrębie Strzegomiany (dz. 377). 
22. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego  

w obrębie wsi Rogów Sobócki (tereny kolejowe). 
23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka  

w odniesieniu do działki nr 48/3 obręb Ręków. 
24. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 

terenu położonego w obrębie Ręków (droga dojazdowa). 
25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 

terenu położonego w obrębie Strzegomiany (dz. 555). 
26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  

(ul. Garncarska). 
27. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                       

 

Ad. 1  

Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice powiedziała, że otrzymała 
odpowiedź na swoje zapytanie z ostatniej sesji dotyczące kontroli podpisanych umów na 
odbiór śmieci. Zaznaczyła, że kontrole były cząstkowe i bardzo prosi o ich kontynuację, 
ponieważ 2/3 terenu nie zostało skontrolowane, a na 1/3 już wychwycono 20 osób, które nie 



miały podpisanej umowy. Dodała, że pomimo nowej ustawy mamy porozrzucane duże ilości 
śmieci. Zapytała, co z tymi osobami, które się budują? Zapytała, czy te osoby również mają 
obowiązek podpisywania umów, ponieważ produkują bardzo duże ilości śmieci. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że kontrole będą prowadzone 
sukcesywnie we wszystkich miejscowościach.  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 zwrócił uwagę na 
bardzo dużą ilość uszkodzonych pokryw studzienek wodnych i gazowych na których łatwo 
złamać nogę. Powiedział, że konieczna jest inwentaryzacja wszystkich studzienek w całej 
gminie. Dodał, że na samej ul. Słowackiego są 2 uszkodzone.  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 poruszył temat cieku 
wodnego na ul. Leśnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że w najbliższym czasie 
będą robione 2 cieki wodne w Sobótce (byli już na wizji w terenie).  

Pan Jan Jadowski Sołtys Miejscowości Przemiłów powiedział, że ma pytanie  
od mieszkańców domów letniskowych, którzy mają jeden wodomierz, a podlewają ogródki  
i automatycznie podwyższa im to opłatę za śmieci. Zapytał, czy jeżeli zamontują podlicznik 
to będzie on brany pod uwagę przy naliczaniu tej opłaty, ponieważ są takie osoby, które tylko 
podlewają ogród, a praktycznie ich nie ma? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że nie ma takiej opcji, 
ponieważ wówczas będą korzystali wyłącznie z podlicznika, aby uniknąć opłat za śmieci.  

Pan Janusz Wargocki wyjaśnił, że zakładając podlicznik nie będą płacili za ścieki przy 
wykorzystywaniu wody na podlewanie ogrodu.  
 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 28 lutego 2014 r.  
 

Ad. 3 
Brak uwag 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2020 
wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG.  

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XLIII/437/14 w załączeniu. 
 

Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na rok 2014 wraz  
z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. Powiedziała, że 
zwracają się również do rady z prośbą o wyrażenie zgody na przeniesienie kwoty 60 tys. zł  
z zadania dotyczącego przebudowy nawierzchni dróg w rejonie Rynku na zadanie związane  
z przebudową nawierzchni chodników (najniższa kwota z przetargu jest wyższa od 
zaplanowanych przez nas środków o 240 tys., a ponieważ płatność będzie następowała  
w 4 rocznych ratach w tym roku brakuje nam 60 tys., aby można było rozstrzygnąć przetarg).  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XLIII/438/14 w załączeniu. 
 



 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sobótka 
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Pani Elżbieta Pasławska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XLIII/439/14 w załączeniu. 
 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów głosowania gminy 
Sobótka do stanu faktycznego przedstawiła Agata Rekść. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XLIII/440/14 w załączeniu. 
 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skweru Stanisława Dunajewskiego przedstawiła 
Pani Aleksandra Bąkowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek dodał, że wnioskodawcą tej uchwały  
i kolejnej był Radny Jacek Ostrowski i Radny Mirosław Lech. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XLIII/441/14 w załączeniu. 
 
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skweru Wacława Żebrowskiego przedstawiła Pani 
Aleksandra Bąkowska. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/442/14 w załączeniu. 
 
Ad. 10  
Projekt uchwały w sprawie określenia gminnego programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie MiG Sobótka przedstawiła 
Pani Beata Augustyniak. Wyjaśniła, że w tym roku mamy nieco inna sytuację, ponieważ 
schronisko w Dzierżoniowie nie podpisało już z nami umowy ze względu na przepełnienie 
Dodała, że mamy ofertę od Pana Szyszkowskiego z którego usług już korzystaliśmy, zgodnie 
z którą koszt oddania jednego psa oscyluje w granicy 3.800zł – 4.000 zł. 
Radny Marek Knach powiedział, że co z tego, że będziemy mieli program skoro są one 
martwe, ponieważ i tak nie jesteśmy w stanie nic zrobić, gdy ktoś dzwoni w sprawie psa. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedziała, że problem jest ogromny, 
ponieważ schroniska są przepełnione i nie chcą przyjmować psów (we Wrocławiu żadne 
schronisko już nie przyjmuje psów). 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/443/14 w załączeniu. 



Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie na okres 10 lat 
nieruchomości wraz z wyposażeniem AKTYWNI – Stowarzyszeniu Wsparcia i Rozwoju 
Regionu przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/444/14 w załączeniu. 
 
Zarządzono 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Do obrad sesji dołączył Pan Bartosz Huzarski w związku z czym Burmistrz MiG Sobótka 
Stanisław Dobrowolski wręczył mu list gratulacyjny za wybitne osiągnięcia sportowe  
w 2013r. oraz pogratulował córki, która urodziła się kilka godzin temu. 
 

Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Sobótka przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek zaznaczył, że w tym tygodniu rada 
spotkała się na specjalnym spotkaniu dotyczącym tylko i wyłącznie zmian w mpzp i bardzo 
szczegółowo omawiała każdą z uchwał, które znajdują się w porządku obrad. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/445/14 w załączeniu. 
 
Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka (zmiany ogólne) wraz  
z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/446/14 w załączeniu. 
 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 
położonego w obrębie wsi Księginice Małe (cz. dz. nr 97/1) wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/447/14 w załączeniu. 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  
w obrębie Strzeblów, obejmującego działkę nr 15 AM 11 wraz z uzasadnieniem przedstawiła 
Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/448/14 w załączeniu. 



 
Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  
w rejonie Plac Wolności oraz ulic Wrocławskiej i Chopina wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 11 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 3, 
 

Uchwała Nr XLIII/449/14 w załączeniu. 
 

Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp miasta Sobótka w zakresie terenu położonego  
w rejonie ulicy Warszawskiej wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/450/14 w załączeniu. 
 

Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 
położonego w obrębie wsi Strzegomiany obejmującego działkę nr 158 wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
Pan Antoni Longier Sołtys miejscowości Strzegomiany zapytał, czy zmiana dotyczy 
wysypiska w Strzegomianach? 
Pani Agata Stępniowska odpowiedziała, że tak.  
Pan Antoni Longier Sołtys miejscowości Strzegomiany zapytał jak na „bombie 
ekologicznej” można budować domy? 
Pani Agata Stępniowska odpowiedziała, że został wyznaczony tylko fragment. Dodała, że 
sama budowa i tak będzie wymagała pozwolenia na budowę. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/451/14 w załączeniu. 
 

Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 
położonego w obrębie wsi Mirosławice (szkoła) wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 
Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/452/14 w załączeniu. 
 

Ad. 20 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu 
położonego w obrębie wsi Księginice Małe, w Przemiłowie wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek wyjaśnił, że uchwała dotyczy 
poszerzenia drogi i zmiany na zabudowę mieszkaniową jednej działki. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/453/14 w załączeniu. 



 
Ad. 21 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego  
w obrębie Strzegomiany (dz. 377) wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata 
Stępniowska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/454/14 w załączeniu. 
 

Ad. 22 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Rogów Sobócki (tereny kolejowe) wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 
Agata Stępniowska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, 
 

Uchwała Nr XLIII/455/14 w załączeniu. 
 

Ad. 23 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka  
w odniesieniu do działki nr 48/3 obręb Ręków wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 
Agata Stępniowska. 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/456/14 w załączeniu. 
 

Ad. 24 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie Ręków (droga dojazdowa) wraz z uzasadnieniem przedstawiła 
Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/457/14 w załączeniu. 
 

Ad. 25 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie Strzegomiany (dz. 555) wraz z uzasadnieniem przedstawiła 
Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/458/14 w załączeniu. 
 
Ad. 26 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  
(ul. Garncarska) wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Agata Stępniowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XLIII/459/14 w załączeniu. 



 
Ad. 27 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poinformował, że Partnerstwo Lokalne 
„Sobótczańska Wspólnota” w dniu 14 maja 2014r. organizuje imprezę sportową „Od 
Przedszkolaka do Seniora” dla wszystkich dzieci uczęszczających do Przedszkoli 
działających na terenie Gminy Sobótka. Dodał, że Partnerstwo wystąpiło z wnioskiem  
o wsparcie finansowe tej imprezy. Zaznaczył, że dobrowolnych wpłat można dokonywać  
u Radnego Mirosława Lecha.  
Radny Stanisław Krasoń powiedział, że ostatnio wystąpił z wnioskiem do Pani Skarbnik  
o rozpisanie kwoty dotyczącej opłaty za kopaliny. Poprosił o przygotowanie na najbliższą 
komisję budżetową również informacji, czy kopalnia piasku wnosiła taką opłatę w 2013r.  
Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 powiedział, że 
bardzo wiele osób narzeka na dziury na ul. Św. Jakuba. Poprosił, aby po opadach chociaż 
zasypać te dziury. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że lada dzień ulica zostanie 
wyłączona z ruchu ze względu na remont. 
Pan Jerzy Czerwiec Sołtys Miejscowości Siedlakowice powiedział, że po wielu latach 
udało im się wyczyścić prywatny rów przy głównej ulicy. Dodał, że prowadzi również 
rozmowy ze starostwem odnośnie czyszczenia głównego rowu i może do czerwca uda się to 
zrobić. Zapytał, czy była by możliwość, aby przy czyszczeniu tego rowu udostępnić stare 
wyrobisko na wywożenie wybranej ziemi? Zapytał, czy można wystąpić do agencji, aby 
wyrazili zgodę na takie działanie, ponieważ to ich teren? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że wystąpić oczywiście 
możemy, ale wątpi, aby decyzja była pozytywna. 
Pan Jerzy Czerwiec Sołtys Miejscowości Siedlakowice poinformował, że są po gruntownej 
kontroli pod względem ścieków, dzikich upustów do rowów. Zaznaczył, że poszło kilka 
postępowań i teraz będzie już czysto.  
Radny Edward Żaba powiedział, że jako osoba prywatna chciałby pogratulować Panu 
Wojciechowi Kacperskiemu organizacji Półmaratonu. Dodał, że wszyscy bardzo chwalą tą 
imprezę. 
Pan Jerzy Czerwiec Sołtys Miejscowości Siedlakowice powiedział, że zawsze pomaga przy 
zabezpieczeniu tej imprezy i może powiedzieć, że poprawiła się również postawa kibiców  
i jest bezpieczniej. 
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 43 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 12:00 
 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


